
VALİ OKAY MEMİŞ, 2017’NİN SON MESAİ GÜNÜNDE GÜMÜŞHANE’Yİ DEĞERLENDİRDİ

Gümüşhane Valisi Okay Memiş, 29 Aralık 2017 Cuma günü yaptığı toplantıda
Gümüşhane’deki kamu kurum ve kuruluşlarının 2017 yılı çalışmaları ile 2018 yılı
planlamaları hakkında değerlendirmelerde bulundu.
Valilik Toplantı salonunda Vali Okay Memiş başkanlığında yapılan toplantıya Vali
Yardımcıları Aytaç Akgül ve Ali Arıkan ile kamu kurum müdürleri ve STK
temsilcileri katıldı.
Vali Okay Memiş’in öncelikle değerlendirme yapıp, daha sonra kurum müdürlerine
ve STK temsilcilerine söz hakkı verdiği toplantıda Vali Memiş’in konuşmasında ve
diğer değerlendirmelerde öne çıkan hususular şunlar oldu:
* Gümüşhane ilinin, 2017 yılı içinde en fazla kamu yatırımı alan illerden biri
olması  nedeniyle Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan başta olmak üzere
Başbakanımız Binali Yıldırım’a, bakanlarımıza ve ilimiz milletvekilleri Hacı
Osman Akgül ve Cihan Pektaş’a ve emeği geçen herkese teşekkür ediyorum.
* 2017 yılı içinde kamu kurumu müdürleri başta olmak üzere çalışma arkadaşlarıma
memnuniyet verici çalışmalarından dolayı teşekkür ediyorum.
* Valisi olduğum ildeki herkes benim için değerlidir. Müdür, memur, hizmetli,
temizlikçi, köylü, çoban fark etmez  insanlarımızın hepsi benim için değerlidir.
* Çalışlarımızda ve değerlendirmelerimizde “eşit davranış” ve “adil olabilmek”
önemlidir.
* Gümüşhane’de kamu hizmetleri özel sektör hizmetlerinin çok önündedir.
*Gümüş Otel’i önümüzdeki dönemde satacağız. Eğer bu mümkün olmaz ise öğretmenevi
olarak değerlendireceğiz.
*Devlet olarak 2018 Yılı içinde Süleymaniye mahallesinde bir butik otel
yapacağız.
*Zigana Dağı’na şanına layık bir otel yapılması için teşebbüslerde bulunacağız.
*2018 yılı içinde şehrin büyütülmesi için Akçakale, Tekke ve Mescitli’nin şehre
katılması önceliklerden biri olacaktır.
* Kamu kurumlarında yönetici atamaları başta olmak üzere atamalarda “liyakat”
esas alınacaktır.
*Gümüşhane Valisi olarak benim en önemli işim; Yeni Gümüşhane Devlet
Hastanesidir. Bundan daha önemli ikinci bir işim yok. Devlet Hastanesi beş
yıldızlı bir hastane olarak hizmete açılacaktır. Hastanenin yol sorunu ile
ilgili olarak Türkiye’nin en önemli firmaları ile çalışmaya başladık.
*KYK Yurtlarının alt yamaçlarında – Alemdar köy yolundaki kaya ıslahı çalışması
tamamlandı.
*Cumhurbaşkanımızın Gümüşhaneliler müjdelediği 5000 kişilik kapalı spor
salonunun ihalesi yapıldı. 30- 40 milyonluk projede yakında yer teslimi
yapılacak. 5000 kişilik bu kapalı spor salonu Akçakale tüneli çıkışının sağ
tarafındaki bölgeye yapılacak.
*2018 Yılı içinde Gümüşhane’de YUNUS ve ŞAHİN adı verilen motorize polis
ekipleri görev yapmaya başlayacak.
* 2018 Yılı içinde Zigana dağında  jandarma karakolu tekrar hizmete açılacak.
* Yağmurdere-Çatak arası asfalt- beton yol yapılacak.
* Gümüşhane “Kodlama” eğitimde Manisa, Rize ile beraber Türkiye’nin öne çıkan
üçüncü ili konumunda.
*2018 yılı içinde PTT, Gümüşhane Üniversitesi kampüsünde şube açacak.
*Gümüşhane’de turizmde hedef: Zigana  Ayder; Limni ise  Uzungöl olacak.
*2018 içinde şehrin gece aydınlatması daha ileri düzeyde yapılacak. Özellikle
şehir – üniversite arası yolda aydınlatma maksimum seviyeye çıkarılacak.
*Halk Eğitim Müdürlüğü binası Karşıyaka Mahallesi’ndeki eski İtfaiye Müdürlüğü
binasının olduğu yere yapılacak. Yakında ihale işlemleri başlayacak.
*Gümüşhane Lisesi’nin yeni binası 3 Ocak 2018’de ihale edilecek.
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* Yapımına başlanan ve 40 milyon Tl bedelli 1000 kişilik KYK öğrenci yurdu şehre
yeni bir misyon katacak.
*Yardım maksatlı Gümüşhane Valiliğine gelen hiçbir vatandaş ve üniversite
öğrencisi geri çevrilmeyecek. Gelenlere yardım yapılacak.
* Yeni Hastane ve KYK yurtlarının ön yamaçlarında peyzaj ve ağaçlandırma
çalışması 2018 yılında tamamlanacak.


